

# 美國最新審議通過法案

2013年3月26日 ~ 6月13日

如需法律全文，請洽詢國會圖書館（立法院群賢樓3樓）

<u>公布日期</u>	<u>法 編 號</u>	<u>法 律 案 名 稱</u>
2013/03/26	P.L. 113-6	2013年綜合及繼續撥款法 Consolidated and Further Continuing Appropriations Act, 2013
2013/04/15	P.L. 113-7	修改證券法關於線上查詢財務資訊揭露及相關表格之規定法案 A bill to modify the requirements under the STOCK Act regarding online access to certain financial disclosure statements and related forms.
2013/05/01	P.L. 113-8	哥倫比亞特區財政部長空缺法 District of Columbia Chief Financial Officer Vacancy Act
2013/05/01	P.L. 113-9	2013年減少航班延誤法 Reducing Flight Delays Act of 2013
2013/05/17	P.L. 113-10	明定將用於鑄造國家棒球名人堂紀念幣的貴金屬胚料尺寸 To specify the size of the precious-metal blanks that will be used in the production of the National Baseball Hall of Fame commemorative coins.

公布日期	法 編 號	法 律 案 名 稱
2013/05/24	P.L. 113-11	<p>追贈艾迪美柯林斯、丹尼絲麥尼兒、卡羅兒羅伯森和辛西婭韋斯利等 4 位黑人小女孩國會金質獎章以紀念她們在 50 年前第 16 街浸信會教堂爆炸時犧牲生命並促成美國日後之民權運動</p> <p>To award posthumously a Congressional Gold Medal to Addie Mae Collins, Denise McNair, Carole Robertson, and Cynthia Wesley to commemorate the lives they lost 50 years ago in the bombing of the Sixteenth Street Baptist Church, where these 4 little Black girls' ultimate sacrifice served as a catalyst for the Civil Rights Movement.</p>
2013/06/03	P.L. 113-12	<p>2013 年反竊取榮譽法</p> <p>Stolen Valor Act of 2013</p>
2013/06/03	P.L. 113-13	<p>自由捕魚法</p> <p>Freedom to Fish Act</p>
2013/06/13	P.L. 113-14	<p>2013 年動物藥品及動物學名藥使用者收費再授權法</p> <p>Animal Drug and Animal Generic Drug User Fee Reauthorization Act of 2013</p>

(國會圖書館簡派編審紀瑪玲 編譯)